
 

 

Skolebestyrelsesmøde Randersgades skole 
Foregår på P-rummet på skolen 
15.08.2024 kl. 17.30 – 19.30 

O=Orientering 
D=Drøftelse 
B=Beslutning/udtalelse 

Mødedeltagere: 
Simon Pedersen (SP), forældrerepræsentant 
Mette Boye H. Beck (MBB), forældrerepræsentant 
Christian Mønsted Tandrup, forældrerepræsentant 
Ellen Ingerslev Kristensen, forældrerepræsentant 
Julie, forældrerepræsentant 
Maja, forældrerepræsentant 
Ulla Jørgensen, forældrerepræsentant 
Louise Oppfeldt-Jackson, forældrerepræsentant-suppleant 
 
 
Christina Rinaldo (CR), medarbejderrepræsentant 
Jeanne medarbejderrepræsentant 
2 Elevrådsrepræsentanter 
  
Lotte Kragh Thomsen (LLC), ledelsesrepræsentant 
Jonas Obeid (JO), ledelsesrepræsentant 
Jesper Lysgaard (JL), ledelsesrepræsentant + referent 
 

 Afbud: Jesper er sygemeldt – Jonas er referent 
            Christina Rinaldo 
             

  

 
 

Punkt 1 5 min. 
B 

Godkendelse af dagsorden  SP 

Referat: Dagsorden godkendt 

 

 

Punkt 2 5 min. 
O 

Nyt fra medarbejder/elever CR/PÆD/ELEV 

 

Referat: Vi er kommet i gang på Randersgades lille skole. Forældre og børn er glade.  
 
Vi er ved at lande og optimerer stadig, hvor der i morgen, fredag, er teammøde for alle i 
bygningen.  
 
KKFO er der gamle rutiner og metodik vi kører videre med og vi er ved at skabe nye rutiner på 
tværs af skole og KKFO.  
 
God start efter sommerferien.  
 
Lærerne slikker sårene. Vi sagde farvel til 5 medarbejdere og det skal vi lige vænne os til. Folk er 
rykket tættere sammen og det er godt.  
Der er i dansk afholdt Tour de Chambre, hvor vi har besøgt hinandens klasser og ladet os 
inspirere af hinanden – kæmpe succes. 
 
Vi har haft alle lærere afsted på CFU. 

 



 

Punkt 3 15 min. 
D 

Nyt fra bestyrelsen SP 

Konstituering af bestyrelsen: 
Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer Maja og Julie. Simon ønsker at forsætte som 
forperson og Mette som næstforperson. De ønsker at forsætte og det ønsker bestyrelsen også 
at de gør – vedtaget. 
Louise er forsat suppleant.  

 
Generelt info om sikker skolevej: 
Vi har i dag været til møde i teknikforvaltningen, hvor der blev præsenteret tre scenarier for 
sikker skolevej i Randersgade.  
Der var tre forslag: 

• Plan A: Skiltning og flere bump – og hastighedsbegrænsning på 30 km/t 

• Plan B: 3 zoner med tydeligt markeret skoleområder og bred cykelsti hele vejen. Fra 7-9 
ingen tung trafik. 

• Plan C: Ensretning af Randersgade i nordlig retning 
 
Løgstørgade har der været et borgerforslag og der er 517 støtter indtil videre. Den er støttet nu 
af Østerbro Lokaludvalg, der også har støttet økonomisk. Lige nu er det nummer to på listen af 
Københavnerforslag, der har fået flest støtter nogensinde.  
 
Planen er at forsætte med at være aktive. Det bliver foreslået at lave nogle flyers med evt. QR-
kode, som vi kan dele ud ved arrangementer.  
 
 
 

 

 

Punkt 4 10 min. 
O 

Nyt fra KKFO JO 

Handleplan for børnemiljøvurdering bliver gennemgået – kan ses på hjemmesiden snarest 
 
Pædagogisk tilsyn er blevet rykket en måned, da pædagogisk konsulent er kommet til skade. 
Forventes gennemført ultimo oktober. 
 
Der er sket lidt forandringer på personale. Vi har fået vores to nye pædagoger i gang og det går 
rigtig meget den rette vej.  
 
 

 

 

Punkt 5 15 min. 
O 

Nyt fra ledelsen LL 

Vi har skrevet en del nye børn ind i mellemtrinet og udskoling.  
 
Status på opstart: 
Vi er lykkedes med både plan A og plan B på Randersgades lille skole. Det har holdt hård over 
sommeren, men det er lykkedes.  
Vi har fået glade børn tilbage synes vi. En god start. 
 
Vi er startet med to alternative skoledage i år. Det har været en stor succes og 
lærere/pædagoger har haft tid til at tale med børnene i rolige og hyggelige rammer. 
 
Personale: 



 

Vi har omplaceret flere medarbejdere + vi har fået en der er startet på uddannelse og en som 
selv har fundet nyt job. Så ingen er blevet opsagt.  
 
Sygefravær: 
Lotte gennemgår sygefraværsrapport. Vi er gået fra 25,4 da Lotte startede her og i år er vi på 
10,0 – som er måltallet fra København.  
 
Økonomi – kort orientering 
Vi er ikke mødtes med vores økonomimedarbejde endnu i dette skoleår. Det gør vi på mandag. 
Derfor får i en opdatering på næste møde.  
Vi har taget et stort ryk og fik som nævnt en opsigelse fra en lærer lige op til sommerferien, så vi 
lagde 2D sammen før vores oprindelige plan. Så vi er lidt foran vores økonomiske handleplan.  

Referat: 

 

Punkt 6 10 min. 
O 

Tryk16 til indskolingshus JO/LL 

Sidste nyt 

Referat: 
Vi rykker besøget på Randersgades lille skole til næste møde. 
 
Indflytning er gået over alt forventning og alt har været klart til tiden. Responsen har været 
positiv og vi har også fået god respons på sociale medier. I må meget gerne dele i andre 
grupper! 

 
 

Punkt 7 10 min 
D 

Årshjul for bestyrelsen LL/SP 

Der er nogle ting vi skal igennem i løbet af et år i skolebestyrelse. 
8 møder om året.  
 
Lotte gennemgår vores årshjul og hvilke måneder vi skal igennem de forskellige emner. 
Der gennemgås de principper vi har arbejdet med og hvilket vi ønsker at arbejde med det 
kommende skoleår. 
 
Det ønskes at genbesøge vedtagende principper hver andet år, for at følge op på om det 
fungerer. 
 
Det bliver foreslået at vi til hvert møde behandler/genbesøger et princip. Det er der opbakning til, 
så principper bliver et fast punkt på alle møder.  
 
Formand og Lotte retter de sidste ting på årshjulet og sender det ud.   
 
Datoer for bestyrelsesmøder: 
15/8-24 17:30-19:30 
24/9-24 17-19 
6/11-24 17-19 
2/12-24 17-19 
27/1-25 17-19 
19/3-25 17-19 
7/5-25 17-19 
19/6-25 17-19 
 
Der bliver sendt en Doodle ud med kaffemorgen forslag for hele skoleåret. 
 



 

Kontaktforældremøde:  
10/10-24 17-18 
Når listen er opdateret, så sender Anja en besked ud til kontaktforældre og beder dem om at 
skrive hvis de ikke er kontaktforældre 
 
Storforældremøde: 
24/4-25 17-18 
 
 
 
 

 

 
 

Punkt 8 30 min 
O/D 

SUS LL 

Oplæg til plan 
Bestyrelsens input og deltagelse 17/9 

Referat: 
Skole udviklingssamtale. Lotte sender grundlag ud for SUS, så bestyrelsen kan se den.  
 
SUS samtalen er den 17/9 kl. 9-12 
 
Lotte gennemgår dagsorden og rammer for samtalen.  
 
Punkterne er: 
Faglig udvikling 
KKFO 
Skolens profil 
 
Deltagere indtil videre: Simon, Mette og Maja.  
Alle andre må gerne melde tilbage til Lotte hurtigst muligt om de kan. 
 

 

Punkt 9 
 

15 min 
D/B 
 

Kommende møde SP 

Kommende års møder: 
Ordinære møder 
2x forældremøder 
Forældrekaffe  
Året kaffe morgener: 
 

 

Punkt 10 5 min 
 

Evt. SP 

 
 

Derudover kan det for skolebestyrelsen være relevant at blive orienteret om:  
- En årlig status på antal lærere, pædagoger og elever 
- En årlig status på medarbejderens trivsel 
- Status på elevernes fravær 
- Status på antal indskrevne elever i 0. klasse, samt procentsats for udsivning. 



 

Derudover skal skolebestyrelserne på almenskolerne årligt drøfte inklusionsopgaven. Ledelsen skal 
fremlægge, hvorledes ressourcerne til opgaven er prioriteret. Dette fremgår i henhold til Børne- og 
Ungdomsudvalgets mål for inkluderende fællesskaber i strategien Vores Børn – Fælles Ansvar. 
 


